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1. Oplæg fra Line i forhold til SFO 

Børnehuset har inviteret til forældremøde i SFO’en, hvor de ønskede at drøfte SFO og 

dens indhold generelt efter at de havde fået resultaterne af det årlige tilsyn med brug 

af KID’s modellen. De har et vigtigt indsatsområde i forhold til at være 

vennevigtig/vensomhed. Hvor fokus er på, at børnene bliver bevidste om at udvikle 

deres gensidige relationer og udvikle dem, der var dog så få tilmeldinger, at Line har 

valgt at aflyse det.  

De vil dog gerne gør det på et andet tidspunkt og fx gerne i samarbejde med solen via 

fx fælles pædagogisk aften med personalet og fælles forældremøde/arrangement med 

skolen, hvor det at være vennevigtig/vensomhed var et centralt punkt. Måske et 

foredrag. 

Line og Anders vil arbejde sammen om at finde tid og plan for forløbet. 

 

• Orientering om hvorfor vi var nødt til akut at ændre i åbne/lukke sted for 

SFO. 

Line og Anders orienterede overordnet om, hvorfor det havde været nødvendigt at 

åbne SFO, børnehave og vuggestue samlet og hvorfor det var akut og 

skolebestyrelsen ikke blev inddraget, hvilket vi burde i form af en orientering om 

aftenen d. 26.09., men vi har været ret pressede i forhold til at tage hånd om 

personale og børn. Der var i bestyrelsen god forståelse for vores beslutning, men de 

ville gerne have haft en kort overordnet orientering. 

 

2. Meddelelser fra: 

• Elevråd – De har startet en håndboldturnering op. De er ved at planlægge tur ud af 

huset og vil arbejde med forskellige tiltag for at øge vores fællesskaber. Herunder 

en kreadag 

• Formand – Sara vil søge skolemælkslegatet om penge til projekt vennevigtig, fx til 

et fælles foredrag 

• Skoleleder 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Torsdag d. 12.10. 2023 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Afbud: trine, Line N. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 
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• Nationale overgangstest er overstået for i år - orientering 

• Status på affaldssortering – der er kommet nye affaldssorteringsbeholder op i 

alle lokaler, der er oprettet affaldssorterings-stationer, og vi har fået nyt 

affaldsskur med nye affaldsbeholdere. Det er gået rigtigt godt og de er gode til at 

sorterer. Næste fase bliver, at duksene skal tømme affaldsspandene i 

spisefrikvarteret og aflevere dem i sækkene på affaldssorteringsstationen, da 

vores rengøring ikke har timer til at tømme alle de mange nye affaldsposer. 

• Fortsat meget fokus på trivsel og sprogbrug. – Det er fortsat et meget vigtigt 

område og vi oplever da også lidt fremgang, men skal helt klart fastholde vores 

linje om, at vi skal have et pænt sprog både i skolen men også hele Børnebroen. 

• Orientering om episoder m. hærværk på skolens/sognets område 

Vi har i det sidste års tid haft flere episoder med hærværk, bl.a. måtte en rude 

ved hallen skiftes pga. stenslag/kast og senest to episoder med ildspåsættelse, 

hvor der godt nok ikke skete materiel skade på bygninger mv., men da den 

sidste var med ild i 3 spraydåser med bremserens, så blev det anmeldt til politi 

og med hjælp fra Klaus og nogle forældre fik man fundet ud af, hvem der stod 

bag og forældrene var enige om, at de alle skulle mødes med Klaus og SSP, og så 

skulle hærværket stoppes. 

Det blev et godt og konstruktivt møde med god forældreopbakning og vi har 

ikke oplevet noget siden. Der arbejdes på at skabe et mødested for de unge 

mennesker, så de har noget at give sig til. 

• Åbent hus d. 24. oktober – der sendes særskilt info ud m. besked i uge 41. 

Anders retter straks opslag, da der står november og ikke oktober. Godt at få en 

reminder. 

• Skolens PC’er er alle opgraderet til Windows11 – det har lige taget lidt tid. 

Vi har 14 computere indleveret til IT, da de ikke vil rulles og det betyder at vi pt. 

ikke har computere til 0. kl. Vi håber det lykkes for IT at få bare nogle af dem op 

at køre, hvis ikke må vi klare os med det, vi har, da vi først kan få nye til januar. 

• SFO – se pkt. 1. 
• Medarbejdere – intet nyt 
• Støtteforening – Status på en fælles støtteforening? De har møde med 

forældrebestyrelserne i Børnehusene omkring en fælles støtteforening for hele 
Børnebroen. 
 

3.  Økonomi – intet nyt.  
 

4. Skolebestyrelsesvalg 2024 – hvordan hverver vi nye bestyrelsesmedlemmer. Vi 

havde en god drøftelse og fortsætter på næste møde. 

 

5. Planlægning af tema-møde d. 21. november – Oplæg v. Sara. Der var et ønske om at 

komme ud og se, hvordan andre skoler har arbejdet med profilering og det med at 

tænke i anderledes bane omkring skoledagen mv.. Vi så både på Børnesporet i Faster 



 

  

og Fjelstervang, Det blev aftalt at Anders kontakter Børnesporet mhb. på om vi må 

besøge dem og få en snak med dem om, hvordan de har grebet det an. 

 

6. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af 

tanker bag ordene.   

• Planer for indskrivnings arrangement i januar.  

Vi laver to eftermiddage i januar onsdag d. 17 og torsdag d. 18, hvor vi holder 

åbent hus med rundvisning ved elever og kaffe, kage og frugt samt info ved 

Anders og udlevering af infofolder om indskrivning, samt om vores tilbud i 

forhold til introforløb på Hee Skole. 

• Retningslinjer fra kommunen 

o Retningslinje for brug af generativ kunstig intelligens i RKSK.  

Anders gennemgik kort hovedtanken bag. Tænk dig om i forhold til 

hvordan du bruger det, men ellers er det ok at bruge det. 

• Politianmeldelse af vold, trusler og chikane af borgere – et orienteringspunkt. 

Vi har som følge af nogle ubehagelige episoder med truende adfærd og chikane 

fra borgere arbejdet med at lave en lokal retningslinje i LokalMED med 

tilhørende handleplan ligesom, der er lavet oplæg til tilbagemelding i 

MEDsystem for at sikre bedre opbakning i forhold til frontpersonalet. 

 

• Retningslinje for Videoovervågning på Hee skole 

• Vi besluttede, at den ikke er nødvendig og slettes, da den kommunale dækker. 

 

7. Evt. Hvornår er der skolefoto? De kommer slut maj begyndelsen af juni 2023 fra 

Odense skolefoto og fotograferer hele skolen og de kommende elever i 0. kl.  
 


